



# Information

## 33<sup>rd</sup> International Helicopter Forum June 26 to 27, 2024,

Meeting venue: IHTC, Achumer Str.1, 31675 Bückeburg

### Booking and Registration

- The attendance fee is 350 euros per delegate.
- Military/government 150 euros per delegate.
- Members of the Bückeburg Helicopter Centre 150 euros per delegate.
- The fee includes drinks/snacks during breaks, lunch as well as the traditional evening reception at the **Helicopter Museum** on June 26, 2024. It also includes free entry to the Helicopter Museum on Forum days.

**Please register by June 17, 2024 using the attached registration form.**

– Fax your registration to +49 5722 71539 or

– email it to [info@hubschraubermuseum.de](mailto:info@hubschraubermuseum.de)

Registrations become valid only after all fees have been transferred to the following account.

### Buchung und Anmeldung

- Die Teilnahmegebühr beträgt 350 Euro pro Teilnehmer.
- Militärische/Ämter 150 Euro pro Teilnehmer.
- Mitglieder des Hubschrauberzentrum e. V. 150 Euro pro Teilnehmer.
- Die Gebühr beinhaltet Getränke/Snacks in den Pausen, Mittagessen sowie den traditionellen Abendempfang im **Hubschraubermuseum** am 26. Juni 2024. Dazu gehört auch freier Eintritt in das Museum an den Forumstagen. **Bitte melden Sie sich bis zum 17. Juni 2024 mit dem beigefügten Anmeldeformular an.**

– Fax: +49 5722 71539

– E-Mail: [info@hubschraubermuseum.de](mailto:info@hubschraubermuseum.de)

Anmeldungen werden erst gültig, wenn die Teilnahmegebühr auf dem Konto eingegangen ist.

### To pay your attendance fee by bank transfer, use the following data

Recipient/Empfänger:	Hubschrauberzentrum e.V.
BIC:	NOLADE21SHG
IBAN:	DE79 2555 1480 0320 0132 20
Purpose / Verwendungszweck:	Forum 2024, "Name, First name, Company"

The attendance fee will only be reimbursed in case of a cancellation before 17 June, 2024.

For the evening reception in the Helicopter Museum, we kindly ask you to have your passport available and to bring your personal delegate badge with you (which you will receive at the beginning of the Forum).

### Accommodation

The following hotels have been informed about the Forum; keyword: Hubschrauberforum.

Die Teilnahmegebühren werden im Falle einer Stornierung nur erstattet, wenn diese bis zum 17.06.2024 erfolgt ist. Zum Abendempfang im Hubschraubermuseum bitten wir Sie, Ihren Ausweis zur Verfügung zu halten und Ihr Namensschild zu tragen, welches Sie zu Beginn des Forums erhalten.

### Unterkunft

Die folgenden Hotels sind über das Forum informiert, Stichwort: Hubschrauberforum.

Hotel Ambiente	Herminenstr.11	31675 Bückeburg	+4957229670	<a href="http://www.ambiente-hotel.de">www.ambiente-hotel.de</a>
Hotel Große Klus	Am Klusbrink 19	31675 Bückeburg	+49572295120	<a href="http://www.kluesker.de">www.kluesker.de</a>
Hotel Am Schlosstor	Lange Str.31	31675 Bückeburg	+49572295990	<a href="http://www.kluesker.de">www.kluesker.de</a>
Hotel Brauhaus	Braustraße1	31675 Bückeburg	+495722270500	<a href="http://www.hotel-brauhausbueckeberg.de">www.hotel-brauhausbueckeberg.de</a>
Hotel Kronprinz	Friedrich W. Str.1	32423 Minden	+49571934080	<a href="http://www.kronprinz-minden.de">www.kronprinz-minden.de</a>
Hotel Victoria	Markt 11	32423 Minden	+49571 973100	<a href="http://www.victoria-hotel.de">www.victoria-hotel.de</a>

Given the limited number of hotel rooms available in Bückeburg, we advise you to reserve your room as soon as possible. Delegates are responsible for making reservations directly with their hotel.

No hotel expenses will be paid by the organizer.

Angehts der begrenzten Zahl von Hotelzimmern in Bückeburg raten wir, Zimmer so bald wie möglich zu reservieren. Teilnehmer sind für die Buchung selbst verantwortlich. Hotelkosten werden von dem Veranstalter nicht übernommen.

Further information about hotels and other accommodation is available at:  
Weitere Information über Hotels oder andere Unterkünfte:

Tourist-Info Bückeburg	+49 5722 893-181	<a href="http://www.bueckeberg.de">www.bueckeberg.de</a>
Tourist-Info Stadthagen	+49 5721 925-065	<a href="http://www.stadthagen.de">www.stadthagen.de</a>
Tourist Office Minden	+49 571 19-433	<a href="http://www.minden.de">www.minden.de</a>
Tourist Information Rinteln	+49 5751 4039-80	<a href="http://www.rinteln.de">www.rinteln.de</a>

**Hubschrauberzentrum e. V.**  
Sablé-Platz 6, D-31675 Bückeburg

